

SPIS TREŚCI

Str.

1. Władysław KOC, Krzysztof KUC - Aktualne problemy technologii napraw głównych nawierzchni na PKP	7
2. Ewa KONONOWICZ, Kazimierz WOLSKI - Propozycja zasad organizacji zamknięć torów w Śl. DOKP.	19
3. Bruno OBUCHOWICZ - Ustalanie rozmieszczenia i wielkości baz materiałów, sprzętu i robocizny przy zastosowaniu metody optymalizacji	31
4. Tadeusz BASIEWICZ - Koncepcja nowej ekspresowej magistrali kolejowej Wschód-Zachód	39
5. Tadeusz KMIEĆ - Wykorzystanie systemu kolejowego dla zagospodarowania towarowego miast w rejonach postindustrialnych na przykładzie województwa katowickiego.....	47
6. Ewa KONONOWICZ - Racjonalna prędkość pociągów na szlakach gęstej sieci kolejowej.....	57
7. Jerzy KOWALSKI - KRR w GOP nową jakością masowej komunikacji pasażerskiej Śląska	65
8. Michał L. ROŚCISZEWSKI - Kolej na styku Wschodu i Zachodu Europy	75

СОДЕРЖАНИЕ

Стр.

1	Владислав КОЦ, Кшиштоф КУЦЬ - Актуальные проблемы в объёме технологии ремонтов верхнего строения пути на ПКП	7
2	Эва КОНОНОВИЧ, Казимиж ВОЛСКИ - Предложения по основам организации перекрытия путей на Силезской железной дороге.....	19
3	Бруно ОБУХОВИЧ - Определение размещения и размеров баз материалов, оборудования и стоимости рабочей силы с применением метода оптимизации	31
4	Тадеуш БАСИЭВИЦ - Концепция новой высокоскоростной железнодорожной магистрали.....	39
5	Тадеуш КМЕЧ - Использование железнодорожных систем для товароснабжения городов в постиндустриальных районах на примере Катовицкого воеводства	47
6	Эва КОНОНОВИЧ - Рациональная скорость поездов на перегонах густой железнодорожной сети.....	57
7	Ежи КОВАЛЬСКИ - Железнодорожное движение в Верхнесилезском промышленном округе качеством в массовых пассажирских перевозках Силезии.....	65
8	Михал РОСЬЧИШЕВСКИ - Железные дороги на стыке Востока и Запада Европы.....	75

CONTENTS

	Page
1. Władysław KOC, Krzysztof KUĆ - Present technological problems in the main repairs of PKP rail-roads.....	7
2. Ewa KONONOWICZ, Kazimierz WOLSKI - Proposed organizational policy for the closing of tracks administered by the Silesian Railways Board (Śl. DOKP).....	19
3. Bruno OBUCHOWICZ - Determination of location and size of material, storages equipment and labor resources using the optimization method.....	31
4. Tadeusz BASIEWICZ - Concept of the new high speed railway line East-West.....	39
5. Tadeusz KMIEĆ - Utilizing of Railway System for Supplying Towns in Post-Industrial Regions - case study Katowice.....	47
6. Ewa KONONOWICZ - The rational train speed on high density network routes.....	57
7. Jerzy KOWALSKI - REGIONAL RAILWAY TRAFFIC in GOP - a new quality within the mass transportation of passengers in Silesia. System concept - design - phases of realization	65
8. Michał ROŚCISZEWSKI - Railway on the fringe of Western and Eastern Europe.....	75